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Jordi Pujol va posar la primera pedra del nou 
ajuntament de Lliçà de Vall 

El President de la Generalitat i el Conseller d'Ensenyament inauguren l'escola Les LLisses 

LLPASCUAL 

El President de la Generalitat, Jordi Pujol, i el Conseller d'En
senyament, Josep Laporte, van ser-hi dissabte passat al matí a 
Lliça de Vall on assistiren a una jornada plena d'inauguracions. En 
un matí molt condensat el President de la Generalitat, Jordi Pujol, 
juntament amb el Conseller d'Ensenyament, Josep Laporte, l'al
calde de Lliçà de Vall, Andreu Carreras, i el President del Consell 
Comarcal, Josep Serratusell, després de visitar l'actual ajunta
ment inauguraren el nou camp de futbol i l'escola "Les Llisses", a 
més de "l'Expo-Lliçà 90". L'acte més significatiu va ser la col·loca
ció de la primera pedra del nou ajuntament, que es començarà a 
construir l'any vinent. També es va realitzar una curta visita a l'es
cola bressol Els Ninots" per acabar amb l'acomiadament al Ca
sal Social. 

El President de la Generalitat 
arribà a l'ajuntament de Lliçà de 
Vall prop de les onze del matí, on 
l'esperaven el Conseller Laporte, 
l'alcalde, Andreu Carreras i el Pre
sident del Consell Comarcal del 
Vallès Oriental, Josep Serratusell. 
Jordi Pujol va ser-hi poca estona 
a l'ajuntament, on signà al llibre 
d'honor. A continuació es traslla
dà al nou camp de futbol per 
inaugurar-lo. Mossèn Joan Masó 
va fer la benedicció de la nova 
instal·lació esportiva que va donar 
pas a l'habitual tallada de la cin
ta. El primer partit del nou camp 
de futbol es realitzà tot seguit, en
tre els equips de categories infe
riors del Lliçà de Vall. Abans d'i-
niclar-se el partit el President de 
la Generalitat va fer el xut d'ho
nor. 

Vist l'excel.lent xutada que va 
fer, i engrescat una mica pels as
sistents, Jordi Pujol es va animar 
a llençar un també un penal, que 
anar ben dirigit però sense molta 
potència, i va ser aturat pel porter 
local. Alguns presents van co
mentar irònicament que "aquest 
porter ja no farà carrera al fut
bol". Després de la inauguració 
del camp de futbol la comitiva va 
desplaçar-se a l'escola "Les Llis
ses". En aquesta escola s'ha fet 
una remodelació i ampliació du
rant aquest curs passat que ha 

estat subvencionada íntegrament 
per la Generalitat. 

L'acte inaugural de l'escola l'i
nicià la seva directora, Maria Jo
sep Balvuena, que va recorar la 
dificultat del curs passat ja que 
"vem fer escola mentre treballa
ven els paletes, fusters, vidriers 
etc". La directora va agrair l'es
forç de l'ajuntament per complir 
les demandes de pares, mestres 
i alumnes per l'escola i va acabar 
dient que "és bo que inaugurin 
coses, però és més bo si són 
equipaments culturals" 

Educació dels infants 

Jordi Pujol en les seves parau
les inaugurals també destacà la 
importància que té per a un país 
l'educació, així com uns mestres 
entusiastes i ''-'usionats en la seva 
feina. Però p r̂ sobre de l'escola 
i dels mestres Jordi Pujol va re-
saltar la feina dels pares ja que 
"ni r.ajuntament, ni la Generali
tat, ni les escoles poden subs
tituir I' acció pedagògica dels 
pares". Pujol digué que no hi ha 
prou amb les escoles, o la televi
sió per educar els fills, sinó que 
"la família continua sent el nu
cli educatiu més important" per 
la qual cosa demanà als pares 
que no dimiteixin de les seves 
obligacions. 

El president de la Generalitat durant la visita ai Casal Social 

Per altra banda el President de 
la Generalitat es mostrà content 
de la feina feta per la Generalitat 
en els darrers anys en matèria 
d'educació, amb la gran quantitat 
de noves places escolars creades 
i amb el seu equipament, que han 
estat acompanyades d'un incre
ment del nivell educacional. Jordi 
Pujol finalment va dir que aques
ta tasca de la Generalitat en ma
tèria educativa cal mirar-la com a 
una obligació de la Generalitat 
per formar als nois i noies perquè 
puguin donar un màxim resultat 
com a persones, perquè es pu
guin guanyar la vida i perquè la 
societat necessita gent formada 
per anar endavant, per tot això 
"l'educació continuarà sent un 
objectiu prióritari de la Genera
litat", segons Pujol. 

Nous projectes a Lliçà Després 
de la inauguració de l'escola de 
"Les Llisses" es va fer una altra 
inauguració a la mateixa escola, 
"l'Expo-Lliçà 90". Aquesta exposi
ció consta d'una maqueta i diver
sos palafons on es mostren els 
diferents equipaments previstos, 
des del nou ajuntament, fins la 
piscina cot}erta o les pistes de 
tennis. Els projectes de "l'Expo-
Lliçà 90" són a mig i llarg termini. 

Posteriorment es va realitzar 
l'acte simbòlic de la collocaciío 
de la primera pedra del nou ajun
tament, que va realitzar Jordi Pu
jol. El nou ajuntament es construi
rà a l'antic camp de futbol. Les 
obres començaran el proper any, 
sent previst que estiguin enllesti
des en dos o tres anys com a 
màxim. Un cop sigui acabat, l'ac

tual ajuntament passarà a ser una 
biblioteca. Mentre no hi hagi la 
nova biblioteca s'ha habilitat una 
sala de consulta escolar al Casal 
Social, p>er evitar que els escolars 
hagin d'anar a les biblioteques 
dels pobles veïns. 

La visita de Jordi Pujol a Lliçà 
de Vall va finalitzar al Casal So
cial, on parlaren l'alcalde i el Pre
sident de la Generalitat. Andreu 
Carreras va dir que "estem fem 
Lliçà de Vall", l'alcalde digué que 
això en part era possible gràcies 
als ajuts de les institucions, pos
teriorment va lliurar a Jordi Pujol 
una placa commemorativa dels 
deu anys del seu mandat. Jordi 
Pujol va cloure la seva estada a 
Lliçà de Vall amb un breu parla
ment on també va referir-se a 
Lliçà de Vall com a poble que 
s'està fent. 

Inauguracions per al futur 

Jordi Pujol I Andreu Carreras durant la inauguració del camp de futbol 

El president de la Generalitat 
durant la seva estada a Lliçà de 
Vall va inaugurar el camp de fut
bol, l'escola "Les LLisses", va po
sar la primera pedra del futur nou 
ajuntament i va visitar l'escola 
bressol "Els Ninots", inaugurada 
al setembre passat. Un mati in
tens per a un poble que està 
creixent a un ritme molt elevat. Els 
projectes de l'ajuntament de 
LLiçà de Vall s'estan fent realitat 
a poc a poc, des del nou camp 
de futbol fins el futur ajuntament 
sense deixar de banda la revisió 
del Pla General del Municipi apro
vat l'any 83 volen transformar 
Lliçà de Vall en una vila on no fal
tin equipaments i on el nou born 
de la construcció s'intenta que si
gui racional i d'acord amb el Pla 

General d'Ordenació Municipal. 
També és molt destacable la 

demanda de sòl industrial, per la 
qual cosa es pot dir que l'activitat 
econòmica que està vivint en l'ac
tualitat Lliçà de Vall es podria 
qualificar com a òptima. Però l'a
juntament no vol que aquesta ac
tivitat tingui cap mena de reper-
cusions negatives pel poble i per 
això intensifica els seus esforços 
de control per assegurar el res
pecte a les normes urbanístiques, 
la qual cosa ha comportat la revi
sió i actuació del Pla General amb 
nous projectes de reparcel·lació i 
urbanització. Entre els quals po
dem destacar el Pla Parcial ei Per-

• dellQt, els estudis de Can Canyet 
i Can Prat, de Sant Moritz i de 
Mas Gordi i dels diferents polí
gons industrials de la vila. 
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